



Date: June 18, 2010

File number: AP-AG-10-0005

**MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL)
FOR
Approved Meters and Devices**

Type of Device

Positive Displacement Gas Diaphragm Meter

Purpose

The purpose of this letter is to convey details of modifications to meters which have previously received approval of type recognition from Measurement Canada. These modifications have been evaluated by the Approval Services Laboratory in accordance with national requirements and shall be considered to be included within the scope of the originally issued Notices of Approval specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of Approval.

Scope

The modifications described in this letter affect meters identified in the following Notice (s) of Approval:

Approval Number

G-0133, G-0153, AG-0310, AG-0315

Applicant

Sensus Metering Systems
805 Liberty Blvd.
DuBois, Pennsylvania, USA
15801

Description of Modifications

The following table lists the correct part numbers for the pointer-type (clock dial) registers for the listed approvals.

Meter Model Number(s)	Register Part Number(s)		Approval Number
	Non-compensated	Temperature Compensated	
RMC-415	001-41-538-05	001-41-538-15	G-0133
RC-415	001-41-538-05	001-41-538-15	G-0153
#415TC	n/a	001-41-538-15	AG-0310
RC-415	001-41-538-05	001-41-538-15	AG-0315

ORIGINAL COPY SIGNED BY:

Randy Byrtus, CET
Manager - Gas Measurement



Date : 18 juin 2010

Dossier : AP-AG-10-0005

LETTRE D'ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM) pour Compteurs et appareils approuvés

Type d'appareil

Compteur volumétrique de gaz naturel à membrane

Objet

La présente lettre vise à expliquer les détails des modifications apportées aux compteurs dont le type a déjà été approuvé par Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d'approbation en conformité aux exigences nationales et doivent être considérées comme faisant partie de la portée de l'avis d'approbation d'origine énuméré dans le présent document et de toutes les révisions subséquentes.

Portée

Les modifications décrites dans la présente lettre s'appliquent aux compteurs visés par l'avis d'approbation suivant :

Numéro d'approbation

G-0133, G-0153, AG-0310, AG-0315

Requérant

Sensus Metering Systems
805 Liberty Blvd.
DuBois, Pennsylvania, USA
15801

Description des modifications

Le tableau suivant liste les bons numéros de pièce pour les enregistreurs de type pointeur (à cadran) pour les approbations énumérées.

Numéro(s) de modèle des compteurs	Numéro(s) de pièce des enregistreurs		Numéro d'approbation
	Pas compensé	Température compensé	
RMC-415	001-41-538-05	001-41-538-15	G-0133
RC-415	001-41-538-05	001-41-538-15	G-0153
#415TC	n/a	001-41-538-15	AG-0310
RC-415	001-41-538-05	001-41-538-15	AG-0315

COPIE AUTHENTIQUE SIGNÉE PAR:

Randy M. Byrtus, CET
Gestionnaire, Mesures des gaz